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 ,"יהפ וחברי חברות

, "יהפ של המרכזי הוועד. ארגוננו על פוסחת שאינה סערה, הישראלית החברה על עוברים קשה סערה ימי

 ומתקיפים, גלים שמכים מרגע לרגע בהיםוגלים שהולכים וג יןב נותספינלנווט את  מנסיםהמנכ"לית ואני 

על שלמותה של  הרישמ היא המרכזית ותנממשיבימים קשים אלה  , שכןעבר מכלירכתי הספינה  את

 בהתנדבות מלאכתם את עושים ככולם שרובם ,וכל המסייעים בניווטההספינה ספק שמשיטי  איןהספינה. 

 של השגרתיים וענייני את לנהל בשעה ובה ולאחוז בהגה וסיףזקוקים למוטיבציה רבה כדי לה ,מלאה

  .הארגון

בעניין החקיקה  עמדההפ"י נקטה  לאלהציג מציאות שבה  סיוןינ אומנם נעשהמבקש להדגיש כי  אני

 האחרונים בחודשים"י הפפרסמה שזה בנושא  הפרסומים בשני. לחלוטין שונות העובדות אבל ,השיפוטית

דאגה והתנגדות לפגיעה בדמוקרטיה  תמשמעי־וחד רוריבב הובעו( "יהפ באתר נמצאים הפרסומים)

 בישראל. 

 מיניים־לאימוץ ילדים על ידי זוגות חד מרגי יעקב חברתי ביטחוןלו לרווחה שרהרקע התנגדותו של  על

 ילדים ולפיהאת הטענה שהעלה השר מרגי  לווכ לומכ בו התדחוולבג"ץ  לשר חריף עמדה נייר"י הפ שלחה

עוד המרכזי  הוועד שפרסם עמדה נייר על התבסס המכתב. מאמצים אותם מיניים־חדזוגות כשנפגעים 

מצד ו פרטייםונשים  אנשיםמצד  המעט לאלהערכה ו"י הפ חברי בקרב רבה להערכה זכהו 2017 בשנת

 .מבחוץ ארגונים

משרד  שמתכנן הנפש לבריאות רוםיהח כניתות תחשיפבעקבות  –להצלת הפסיכולוגיה הציבורית  המאבק

 לאחרהארגונים.  שלושתדיונים בפורום הארגונים ובהנהלות  מויהתקי ,לציבור פרסמנוש , תוכניתהבריאות

מוסד מייעץ ליד  א)לפי תקנון הפ"י ה"מרכז" הו של הפ"י "מרכז"התכנס ה בנושא לציבור פתוח דיון שקיימנו

הוועד המרכזי ומורכב מבעלי תפקידים בהפ"י: ועד מרכזי, חברי.ות ועדי החטיבות, ועדת האתיקה, ועדת 

 החלופותבשאלת  וועסקבעניין זה דיון ארוך ומעמיק  מוהמרכז קייחברי הביקורת ונציגים.ות במועצות(. 

 אות. בסופו של דבר הוחלט:משרד הברי במגעינו עםלפעולה 

 . לדרוש מהמשרד לשתף אותנו בתהליך המתקיים.1

 . לסמן קווים אדומים ולהציע מענים אחרים.2

 לנו מפה ושמשישכדי  בנושא םכלשה הגדרותאו  גבולותאו  מנחים קוויםצוות מצומצם לכתיבת  יםלהק. 3

נציגי הפ"י ונציגים של התנועה למען הפסיכולוגיה הציבורית משתתפים צוות ב .משרד הבריאות במגעינו עם

 לפגישות בסיסלנו  שמשהוא יו ,אלה בימים מסתיימתהעמדה  ניירעל  העבודהבמסגרת פורום הארגונים. 

 .במשרד הבריאות הרפואה חטיבתראש  ,מזרחי הגר"ר ד עם, למשל הבאות



 
במסגרת הפורום פגישת היכרות עם ד"ר גלעד בונדנהיימר, ראש שירותי בריאות הנפש  מלבד זאת קיימנו

רום טרם פרסומה יכנית החואת הבקשה לשתף אותנו בבניית תבה נו יהחדש במשרד הבריאות. העל

והורגש רצון משותף להמשיך ללבן יחד את  ,חיובית התנהלה באווירהפגישה הולהיות חלק מהתהליך. 

 .הדברים

 עם ,שלנו האסטרטגי יעוץיה מחברת שדה קטן הילהגב' והארגונים פורום  ראשי ,נפגשנומספר  ימים פניל

מנהלת אגף בכיר  ,לוק עינב' גב גם השתתפומנכ"ל משרד החינוך. בפגישה  לא מקוםממ ,שמעוני מאירמר 

 בכמהלנו  סייעכדי שיפנינו אל מר שמעוני  .הפסיכולוגית הראשית של המשרד ,פרידמן חוה"ר דו ,שפ"י

 קשנויב .וההשפעה על איוש התקינה בחסר הפסיכולוגים של והתקינה השכר מצוקת כגון מרכזיות סוגיות

 נושאיםואלה ה. הפסיכולוגים בשכר ניכרלשיפור  פעלכדי שי ממונה על השכרל פומביב שיפנהממנו 

  :בישיבה זאת שעלו נוספיםה

רפורמת גפ"ן והשפעתה על המענים הטיפוליים. דרישתנו להיות מעורבים בתהליכי חשיבה ובקרה על . 1

 יישום הרפורמה. 

הצורך בשילוב פסיכולוגיה ו חינוך לגיל הרך לאחריות משרד החינוך־מעבר של מעונות היוםה. 2

  .התפתחותית במודלים משולבים

 מרכזיים תפקידיםמתוקף  במציאות מאודבקי ש ,שמעוני מרחשוב מאוד בנושאים אלה, ושיח  התקיים

 קיבל את בקשותינו והנחה לקדם את הנושאים שהבאנו בפניו.  ,במשרד החינוך שמילא

בימים אלה  .השיפוטית החקיקה בעקבות"י בהפ מתרחשב לשוב ולעסוקרוצה  אני ,אישית בנימהו ,לסיום

שהממשלה  השיפוטיתנקוט עמדה כוללת נגד החקיקה להפ"י מדרישה וליוזמה לכינוס אספה מיוחדת  נהיש

את פעולה זשאני סבור  .כולנו את תוצאות המהלךכבר נדע  האל מיליםמובילה. ייתכן שעד פרסום 

דיון  שיתקייםעדיף אני מ למעשה. הלכה אספה היא הגוף העליון של הפ״י והריבון שכן ,בהחלט תלגיטימי

שמתקבלות  חוקיותהלגיטימיות וה יוהחלטות בעקבותבוועד המרכזי  ויותאמיתי ופתוח על פני השתלח

יהיה הרוב הנדרש לכינוס אספה נקיים אותה כחוק. אני רוצה  אםו ,. נפעל לפי התקנוןבדרך דמוקרטית

 ,שאם לא כן ,שהיא תייצג את מגוון הדעות והעמדות בציבור שלנו כדי הב ישתתפולקוות שרוב חברי הפ״י 

 אבל מאוד לא רצוי.  ,מנם חוקיו. זה אהארגון וצה קטנה תקבע את מדיניותייווצר מצב שקב

 מיותר לציין שאכבד כל החלטה שתתקבל באספה.

 ,פחות וחמים יותר טובים לימים בתקווה

 ,ן.שלכם

 יורם

 


